
 

  

DJOEZZ  

  
  
  
  
  

Januari 2024  

  
  

 
  

  

  

  

  

  

  

  



 

   
  

  

Inhoudsopgave  

Jaaroverzicht 2023 van de voorzitter ............................................................................................................................ 3 

Verslag 2023 van de secretaris ..................................................................................................................................... 4 

Verslag 2023 van de penningmeester ........................................................................................................................... 6 

Verslag 2023 van de baancommissie en de onderhoudsploeg ...................................................................................... 7 

Competitie 2023 ........................................................................................................................................................... 8 

Keuveltoernooi 2023 .................................................................................................................................................... 8 

Winterwonderlandtoernooi 8-10 december 2023 ........................................................................................................ 9 

Uitnodiging voor de Algemene Ledenvergadering 15 februari 2024 om 20:00 uur .... Fout! Bladwijzer niet gedefinieerd. 

Notulen Algemene Ledenvergadering 08-02-2023 ..................................................... Fout! Bladwijzer niet gedefinieerd. 

 

  

   



3  

  

  

Jaaroverzicht 2023 van de voorzitter  
  

Er zijn alweer 4 jaar voorbij nadat ik mijn functie als voorzitster heb aanvaard. Een rollercoaster 

met veel hoogtepunten en een paar dieptepunten.   

3 jaar terug rolden wij in de coronacrisis. Er kwamen regels en beperkingen voor onze club. Een 

moeilijke tijd voor iedereen! Maar wat een flexibiliteit van jullie als leden! Er is geen wanklank 

gevallen en daar waren wij als bestuur maar wat blij mee.   

Er zijn vanuit het bestuur ook heel wat kilometers afgelegd de afgelopen jaren. Een record aan 

vergaderingen. Ons doel voor de toekomst was een nieuw schuurtje en all-weather tennisbanen. 

Niet zomaar een klein dingetje.   

Na heel veel gepuzzel, geld tellen☺ en vergaderingen hebben wij dit uiteindelijk kunnen realiseren 

dankzij jullie hulp. Wat een vrijwilligersuren zijn hierin gaan zitten. Daarvoor wil ik dan ook 

iedereen nogmaals bedanken ♡ .  

  

De banen worden nu dan ook volop gebruikt. Tosavonden/ochtend en geweldige toernooien. Hier 

komt ook weer behoorlijk wat onderhoud bij kijken. Het onderhoudsteam werkt dan ook elke 

maandag en donderdagochtend aan de banen. Zij hebben altijd wel een extra handje op zijn tijd 

nodig. Mocht je een keer tijd over hebben, ben je van harte welkom om een keertje te komen 

helpen.   

  

Dit jaar alweer de 10e editie van het Keuveltoernooi. Dit toernooi is uitgegroeid tot een bekend 

toernooi in de regio. Jonge commissieleden die zich hiervoor al 10 jaar inzetten voor onze club.   

  

Het afgelopen jaar is ook de 1e editie gehouden van het Winterwonderlandtoernooi. Ook daar zijn 

behoorlijk wat uren in gestoken door vrijwilligers. Ondanks het weer was dit een geweldig succes.   

  

Hiermee is het 45-jarig bestaan van T.V Sint-Maarten en seizoen 2023 op een mooie manier 

afgesloten. Mijn hart ligt bij onze club. Ik zal dan ook mijn uiterste best blijven doen om de club 

toekomstklaar te maken.   

  

Op dit moment van schrijven zijn wij als bestuur aan het kijken voor ledverlichting.  

Verduurzaming is het woord voor 2024. Eén van mijn wensen is ook een serre realiseren aan ons 

clubhuis. Ja ja ik weet het, alles op zijn tijd hahaha. Genoeg ideeën dus. Toch wil ik eindigen met 

een klein woordje naar ons bestuur toe. Dank jullie wel voor de vele uren vergaderingen, 

voorbereidingen en jullie geduld. Wij zijn tenslotte ook vrijwilligers in hart en nieren. De steun die 

ik van jullie heb mogen ontvangen de afgelopen jaren was geweldig!   

  

Iedereen een geweldig tennisjaar gewenst en ik hoop dit jaar wat vaker op de banen te kunnen 

staan na een druk 2023.  

  

Groeten van jullie voorzitster, Nancy  
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Verslag 2023 van de secretaris  
  

Afgelopen jaar hebben we veel vergaderingen gehad omtrent de banen en het winterwonderland 

toernooi hopelijk op de kaart gezet net als het reeds bekende keuveltoernooi!  

  

Richard van Straten heeft zijn cursus als toernooileider met goed gevolg afgerond  

  

Aankomend jaar ga ik me bezighouden met het archiveren van notulen uit het verleden zodat alles 

digitaal wordt opgeslagen.  

  

Verder wens ik eenieder veel fijne tennisuurtjes op de baan.  

  

Hierbij ook nog even een reminder over de bespeelbaarheid van kunstgrasbanen bij slechte 

weersomstandigheden (regen en sneeuw).  

  

Het bespelen van all-weatherbanen   
  

Bij (mot)regen  

Bij motregen mag er gewoon getennist worden, de speleigenschap verandert hierdoor wel.  

Zodra het hard begint te regenen is het advies om te stoppen met tennissen.  

Het toch doorgaan met tennissen bij regenval zal niet direct leiden tot schade aan de banen, maar 

de speleigenschappen gaan wel drastisch veranderen. Blijven spelen op een natte en/of gladde 

ondergrond is op eigen risico!  

Het grote nadeel van het toch doortennissen is dat de banen extra onderhouden moet worden, 

omdat er veel meer zand wordt verplaatst op natte banen dan op droge banen.  

  

Het is daarom ten strengste verboden om de banen met bezems of trekkers (proberen) droog te 

maken!  

  

We hebben de gelukkige omstandigheid dat er bij een nieuw aangelegde grasmat (zoals de onze) 

bijna nooit plassen blijven staan omdat de kunstgrasmat en het vlies waar het kunstgras op ligt van 

bovenaf nog niet vervuild is en de drainage nog goed werkt.  

In de loop van de jaren wordt de vervuiling van het vlies en onderin de kunstgrasmat steeds groter 

en zullen er steeds vaker plassen ontstaan.  

Als er toch plassen ontstaan door overvloedige regenval of vanwege een bevroren ondergrond dan 

is tennissen niet toegestaan.   

Het dringende verzoek is dus om de banen pas te betreden als ze droog zijn (dat betekent: dat men 
geen verzadigde plekken meer ziet).  
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Tijdens vorst en sneeuw gelden er speciale regels voor het bespelen van de kunstgrasbanen.  

  

Vorst  

Zogenaamde “droge” vorst tot circa 10 graden onder nul heeft geen effect op de 

speleigenschappen van het veld. Er kan dan gewoon gespeeld worden.  

Bij nog lagere temperaturen veranderen de eigenschappen van het veld, verharden de vezels en 

worden deze gevoeliger voor schade. Bij zeer strenge vorst, dat wil zeggen beneden 15 graden 

onder nul, is het gebruik van de banen dan ook af te raden.  

Wanneer net voor of tijdens de vorstperiode de mat nat is geworden (door regen of smeltende 

sneeuw) of nat wordt (door ijzel) bevat de bovenlaag veel vocht dat bevriest. Op dat moment is het 

oppervlak glad door ijsvorming en daarom onbespeelbaar.  

  

Sneeuw  

Wanneer de baan bedekt is met sneeuw mag die niet betreden worden.  

De meningen verschillen over het weghalen van de sneeuw. De mogelijkheid bestaat dat er zand 

wordt meegenomen en de baan beschadigd raakt.  

Natte sneeuw of ijsregen kan ervoor zorgen dat deze onder de schoenzolen blijft plakken, met als 

gevolg dat zand vanaf de kunstgrasmat wordt meegenomen. Als dit het geval is moeten de spelers 

onmiddellijk stoppen met spelen!  

  

Opdooi  

Bij het invallen van de dooi na de vorstperiode mogen we niet de baan op. Dan is namelijk de 

bovenlaag vaak al ontdooid, terwijl de vorst nog wel dieper in de grond zit.  

Bij kunstgrasbanen die op een lavaondergrond liggen veroorzaak je bij het bespelen allerlei 

nagenoeg niet te herstellen kuilen in deze laag direct onder het kunstgras.  

In de praktijk zal enkele dagen nadat de dooi is ingevallen op de banen gespeeld kunnen worden.  

  

Samengevat:  

• Bij motregen mag er gewoon getennist worden;  

Indienen er verzadigde plekken ontstaan en er water op de banen komt dan a.u.b. stoppen;  

Banen pas betreden als er geen verzadigde plekken meer zijn;  

• Bij sneeuw de kunstgrasvelden niet betreden en zeker niet bespelen; de gevallen sneeuw op 

natuurlijke wijze laten verdwijnen;  

Het is dus niet toegestaan om water en/of sneeuw met een sneeuwschuiver of bezem te 

verwijderen;  

• Bij ijzel of natte sneeuw de kunstgrasbanen niet gebruiken;  

• Bij opdooi na een periode van vorst kan er niet worden gespeeld. De duur van het niet kunnen 

spelen kan variëren;  

  

De baancommissie bepaalt het moment of er weer kan worden gespeeld en maakt dit bekend via 

een bericht of op ons park.  

  

Vriendelijke groeten, bestuur en het onderhoudsteam  
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Verslag 2023 van de penningmeester  
  

We hebben afgelopen jaar weer een goed resultaat behaald. De staat van baten en lasten laat een 

winst zien van € 9.122. Dit is boven verwachting, want in de begroting was rekening gehouden met 

een resultaat van € 1.129. Het hoge resultaat komt door hogere contributie- en sponsorinkomsten, 

extra baten van onder andere het Oranjefonds en geweldige resultaten die tijdens het Keuvel- en 

Winterwonderlandtoernooi zijn behaald. De totale kosten (€ 15.236) wijken niet veel af van de 

begroting (€ 15.576).  

De gelden die wij hebben ontvangen van de gemeente Schagen, R.K. Genootschap en de dorpsraad 

zijn bedoeld voor de jeugd. Omdat na aftrek van de uitgaven voor de jeugdactiviteiten een bate 

blijft staan van € 1.250 is dit bedrag gereserveerd om komend jaar te besteden.  

BOSA-subsidie en instellen beroep bij de rechtbank  
Voor de aanleg van de nieuwe banen en overige onderhoudswerkzaamheden konden wij de BOSA-

subsidie aanvragen. In juni en in juli 2023 zijn de BOSA-aanvragen ingediend. De aanvragen zijn 

gesplitst ingediend, zodat ook voor de investering van de nieuwe blokhut de subsidie kon worden 

aangevraagd. De subsidie moest namelijk worden aangevraagd binnen 12 maanden na afronding 

van het project. De 12-maandstermijn voor de bouw van de nieuwe blokhut was op dat moment 

nog (net) niet verstreken. Ook de factuur voor het grondonderzoek door KIWA is bij deze aanvraag 

ingediend, maar hiervan was de 12maandstermijn wel enkele weken verstreken. Dit was op zich 

niet zorgwekkend, want deze factuur had betrekking op het project ombouw tennisbanen dat pas 

was afgerond in 2023.   

  

In de eerste subsidieaanvraag zijn de facturen opgenomen voor het grondonderzoek, de nieuwe 

blokhut, voorbereidende werkzaamheden ombouw tennisbanen (afvoer gravel), het nieuwe 

hekwerk en het straatwerk. Dit ging om een subsidiebedrag van € 3.053,80 (er is recht op subsidie 

als de aanvraag hoger is dan € 2.500).   

  

De facturen van Tennisbouw Nederland konden pas worden ingediend nadat de laatste termijn aan 

ons was gefactureerd. Omdat de banen nog door KIWA moesten worden gekeurd kon Tennisbouw 

Nederland de laatste termijn nog niet factureren. De keuring door KIWA heeft  

eind juni 2023 pas plaatsgevonden. Direct na de betaling van de laatste termijn aan Tennisbouw 

Nederland is de tweede BOSA-aanvraag ingediend. Dit ging om een subsidiebedrag van € 

22.056,51. Deze subsidieaanvraag was snel goedgekeurd en op 16 augustus 2023 ontvangen).  

  

    

Door DUS-I, de instelling waar de subsidie is aangevraagd, is de BOSA-aanvraag van  € 3.053,80 op 

18 september 2023 afgewezen. Dit komt door het afkeuren van de factuur voor het 

grondonderzoek door KIWA, waarvan DUS-I stelde dat de 12-maandstermijn was verstreken. 

Hierdoor kwam het totale subsidiebedrag onder de grens van € 2.500 en is de gehele aanvraag 

afgewezen.   

  

Ook het door ons ingediende bezwaarschrift heeft niets uitgehaald.   
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Overigens was door de persoon die het bezwaarschrift heeft behandeld aangegeven dat de KIWA-

factuur wel zou zijn goedgekeurd als deze was opgenomen bij de facturen van Tennisbouw 

Nederland (de tweede subsidieaanvraag).  

  

Wij hebben als bestuur besloten om tegen de afwijzing van de subsidieaanvraag beroep in te 

stellen bij de rechtbank. Dit beroep is ingediend op 20 december 2023. Ik zal deze zaak 

persoonlijk behandelen. Hierbij wil ik graag nog vermelden dat mijn werkgever,  G&P 

Accountants en Adviseurs, bereid is geweest het griffierecht van € 365 voor deze beroepszaak te 

betalen.   

  

Het komende jaar zal dus in het teken staan van deze rechtszaak.   

  

Wil je het jaarrapport 2023 of het door mij ingediende beroepschrift inzien stuur dan een mail naar 

mail@tanjagroot.nl.  

  

Ben je juridisch goed onderlegd e/o heb je ervaring met het voeren van rechtszaken laat het mij 

dan weten. Ik laat mij graag bijstaan.  

  

Met vriendelijke groet,  

  

Tanja Wezelman-Groot  

Penningmeester  

    

  

Verslag 2023 van de baancommissie en de 

onderhoudsploeg  
  

De nieuwe banen spelen goed, er kan vrijwel altijd gespeeld worden. Bij vastgevroren sneeuw en 

dooi de banen niet bespelen. De kans op schade is te groot. Dit advies volgen we op.  

  

Twee ochtenden per week zijn we met 3 personen aan het werk om de banen schoon te houden, 

alle bladeren en takjes te verwijderen zodat ze niet gaan composteren, dit slibt namelijk de mat 

dicht en dan loopt het water niet meer goed weg. De banen vragen veel werk. Er blijft nog zoveel 

werk over dat we toch ook onze werkdagen nodig hebben. Op advies van de banenbouwer moet 

er bij grote droogte gesproeid gaan worden, het zand waait namelijk van de baan af. Ook denken 

we aan een randje langs het hek te maken (een soort zandvanger), zodat niet alles naar het pad en 

de school waait. Er is meer zand nodig dan we dachten en het zand is flink duurder dan het gravel.  

  

Er wordt gespaard voor ledverlichting. De verlichting die we nu gebruiken zou in principe 10 jaar 

mee kunnen maar na 5 jaar ging de eerste lamp kapot. We spelen nu door in de winter,  dus meer 

gebruik en dus ook een kortere levensduur.  
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De storm tijdens het Winterwonderlandtoernooi heeft schade veroorzaakt aan de tent en een 

winddoek. Beiden worden gerepareerd door de onderhoudsploeg.  

  

De bomen aan de windsingel/voetbalveld kant worden deze winter flink korter gesnoeid, misschien 

iets minder blad op de banen in het najaar.  

  

Op dinsdagmiddag om 14.00 uur mogen kinderen naar de baan komen om met elkaar een 

balletje te slaan. Er komen gemiddeld 8 à 12 kinderen. Ik zou wel wat hulp kunnen gebruiken om 

een klein uurtje met de kinderen een balletje te slaan.  Het is geen les, meer een kennismaking 

met tennis.  

  

Jan Mechielsen  

    

  

Competitie 2023  
  

De voorjaarscompetitie die begin april van start ging begon koud en guur. Met maar negen graden 

overdag moesten de deelnemers zich goed aankleden. Door weer en wind werden de partijen 

gespeeld, een enkele wedstrijd werd verplaatst.  

  

Het eerste donderdagteam werd zelfs kampioen in hun poule! Proficiat meiden!  

  

Met vijf teams werd er meegespeeld in de voorjaarscompetitie, in het najaar met drie teams.  

Ook de jeugd deed dit jaar mee in de categorie jongens 11 t/m 14 jaar op de zondagmorgen. Leuke 

partijen werden er gespeeld en dankzij de lessen wordt het spelniveau ook steeds beter.  

  

Ook in 2024 gaan we meedoen met de competitie in het voorjaar met zes teams.  

Allemaal veel succes gewenst en hopen op een mooi voorjaar met sportieve wedstrijden.  

  

Groetjes Tineke Duin  

  

  

Keuveltoernooi 2023  
Dit jaar was alweer de 9e editie van het Keuveltoernooi, maar de 1e keer op smashcourt. Er waren 

meer inschrijvingen dan vorig jaar.   

We hadden prachtig weer tijdens het toernooi, waardoor de emmers gevuld met ijs en Corona een 

groot succes waren. De spelers hadden het soms erg warm en de koelhanddoek in de goodiebag 

werd dan ook dankbaar gebruikt.   

Volgend jaar organiseren wij de 10e editie en kijken daar als commissie naar uit. Groet Jack  
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Winterwonderlandtoernooi 8-10 december 2023  
  

Tijdens de ledenvergadering 2023 opperde Nance het plan om een wintertoernooi te organiseren. 

Dit was mogelijk omdat de vereniging in 2023 de all-weatherbanen heeft geopend. De vraag van 

Nance was wie in de toernooiorganisatie plaats wilden nemen. Hier werd gelijk enthousiast op 

gereageerd door een flink aantal aanwezige leden. In augustus was ons eerste overleg in de 

kantine en zagen wij Richard van Straten op de tennisbaan. Richard werd meteen gevraagd of hij 

de taak van wedstrijdleider op zich wilde nemen.   

  

Het weekendtoernooi zou een KNLTB-toernooi zijn. Dit vereist een wedstrijdleider met een 

certificaat en Richard stond open voor de cursus en heeft het certificaat behaald.   

  

Met de enthousiaste commissie hebben wij een aantal inspirerende en creatieve vergaderingen 

gehad. Iedereen zette zich voor 100% in. De vrijdagavond moest een speciale avond worden. Glow 

in the dark werd geopperd en uitgewerkt.   

  

Het moment van de publicatie van het toernooi was spannend. Zouden er wel voldoende 

aanmeldingen binnen komen? Het was overweldigend hoeveel en hoe snel de aanmeldingen 

binnenkwamen. Het Glow in the dark op de vrijdag en het weekendtoernooi (zaterdag en zondag) 

zaten spoedig vol.  

  

Vol overgave is er gewerkt aan de sfeer en aankleding van ons tennispark, waarvoor ook nog 

enkele middagen samen werd gefröbeld. De versiering was prachtig en de gasten die ons 

tennispark bezochten waren enthousiast.   

  

Het hele weekend was er een sportieve, gezellige en geweldige sfeer. Vrijdagmiddag/avond was 

een geweldig feest voor jong en oud. Het Glow in the dark, met de verlichte banen, de lichtjes op 

het pad en rond de banen, was een fantastische ervaring. Ondanks de regen is het 

weekendtoernooi sportief en fantastisch verlopen. Het was genieten van alle prachtige 

wedstrijden.   

Wedstrijdleider Richard, Winterwonderlandcommissie, kantinecommissie, baancommissie en alle 

vrijwilligers super bedankt voor jullie inzet.  
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